
Betreft Velsertraverse/Calamiteitenboog

Vanaf afgelopen 21 januari is er op de N197 Velsertraverse in de richting van de A22 
Velsertunnel tijdelijk een rijstrook minder beschikbaar voor het verkeer. Dit zorgt voor veel 
extra files en fors extra reistijd in de spits.

Rijkswaterstaat heeft aangegeven om tijdelijk de calamiteitenboog van de A22 naar de A9  
open te stellen zodat het verkeer op de Velsertraverse ook rechtdoor en via de A22 en de A9 
richting Amsterdam kan rijden.

Kan de portefeuillehouder aangeven of deze calamiteitenboog inderdaad open is? En zo ja, is 
de portefeuillehouder het met ons eens dat we dit beter moeten communiceren en betere 
bebording moeten plaatsen, aangezien dit voor veel mensen die iedere dag vanuit Beverwijk 
met de auto naar het werk moeten nog niet duidelijk is.

En zo nee, zou de portefeuillehouder er bij Rijkswaterstaat op kunnen aandringen dat deze 
calamiteitenboog zo snel mogelijk open gaat in de spitstijden zolang er minder rijstroken 
beschikbaar zijn en de werkzaamheden voortduren. 

Tevens vervangt Rijkswaterstaat de openbare verlichting door ledverlichting vanaf 
knooppunt Beverwijk richting Velsertunnel. Deze werkzaamheden vinden op dit moment 
ook plaats tot en met 6 mei 2022.

Is de portefeuillehouder het met ons eens dat dit een zeer onhandige planning is aangezien 
de extra reistijd vanwege files nu nog meer toeneemt. En kan de portefeuillehouder 
aangeven of deze werkzaamheden ook voor de Wijkertunnel gepland staan? Zo ja, kan de 
portefeuillehouder bij Rijkswaterstaat aangeven dat de overlast voor het autoverkeer zoveel 
mogelijk dient te worden beperkt en dat eventuele werkzaamheden (die geen spoed 
hebben) aan de Wijkertunnel opgeschort worden totdat de extra rijstrook op de 
Velsertraverse weer beschikbaar is.

En zo nee, waarom niet?

VVD fractie.


